
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 24. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 472
Ministeren bedes bekræfte, at ud af de 2,7 mia., der er afsat på finansloven
for 2018 til ældreområdet fra 2018-2021, så var der i regeringens prioriterin-
ger alene lagt op til at afsætte i alt 620 mio. kr. I forlængelse heraf bedes mini-
steren beskrive, hvordan den økonomiske prioritering, regeringen lagde op til,
flugter med udviklingen i antallet af ældre? I fald Ældreministeriet ikke selv
kan lave denne beregning, ønskes det, at Finansministeriet inddrages i be-
svarelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Spørgsmål 472
Offentligt


